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ukrajinskou energetiku. A tentokrát už
pořádně….
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RUSKO / UKRAJINA: Rusové začali ničit ukrajinskou energetiku. Pořádně. Tentokrát
nestřílejí na transformátory, ale na turbínové haly. A samozřejmě na rozvodny. Především
ty, které jsou klíčové pro propojení ukrajinské energetiky s tou evropskou. Zároveň se
Rusové starají, aby se na dněperských přehradách nedala zvedat stavidla. Jinými slovy, aby
nikdo nemohl spláchnout případnou invazi přes veletok. Do útoků se zapojily hypersonické
rakety Zirkon.

Protivzdušné obrany má Ukrajina už tak málo, že včera poprvé ruské letectvo bombardovalo Charkov
klouzavými bombami, které každodenně dopadají na frontu. Objevují se fotky zničených amerických
Abramsů. Hoří stejně dobře, jako Chalengery, Leopardy i Té sedmdesát dvojky.

Ruské úřady vypouštějí stále víc zpráv, že za teroristickým útokem v Moskvě stojí Ukrajina. Putinův
největší jestřáb, Nikolaj Patrušev, říká zcela nepokrytě, že za vším stojí Kyjev. Rusko má své
jedenácté září, ruská veřejnost je sjednocená jako nikdy, prezidentské volby už proběhly. Ruská
ekonomika už není závislá na západních trzích a vše potřebné se do Ruska vždycky někudy dostane.
Rus má stále dost čipů i ložisek. Nejchudší ruské vrstvy si válku pochvalují, protože pro každého je
práce a mzdy těch nejchudších značně vzrostly.

O další podpoře Ukrajiny se hodně mluví a málo dělá. Já osobně už pochybuju i o té české granátové
iniciativě. Když někomu dodáváte výzbroj, která alespoň na čas významně posílí jeho schopnost
obrany, tak o tom nemluvíte. Nechcete, aby někdo začal sledovat trasy těch granátů. Nechcete, aby
se na to nepřítel zaměřil. Tady se o tom mele naprosto otevřeně a z osmi set tisíc granátů už je
milion a půl. Proč ne rovnou pět milionů? Fantazii se meze nekladou.

Mluví se o speciální české psychologické operaci a já myslím, že přesně tak to je. Naše věrchuška se
chlubí granáty, které nejspíš vůbec neexistují. Odpovídalo by to přechozím dvěma rokům, kdy jsme
dělali především kvalitní propagandu. Putin totiž prohraje, pokud budeme podporovat Ukrajinu
nošením těch správných triček. Je to už dva roky, co ruské armádě došla nafta, čipy, vojáci i jídlo.
Situace je hodně tristní, něco se udělat musí a tak BIS „rozprášila ruskou vlivovou strukturu,“ kterou
tvoří ukrajinský opoziční oligarcha Medvedčuk a jeho mediální projekty. Začal hon na čarodějnice,
ale ani to už nemá šťávu. Lidi už to ze židlí nezvedá. Mají starosti se uživit.

Vrabci si cvrlikají o jarní ruské ofenzívě. Jediný, kdo o ní nic neříká a tradičně mlčí, je Putin.

Představitelé NATO stále častěji mluví o tom, že jsou na válku s Ruskem připraveni. I na tu jadernou.
Představitelé Ruska stále častěji mluví o tom, že si válku s NATO nepřejí, ale s Ukrajinou si to vyřídí.

Západ se utěšuje, že Rusko se teď masivně zadlužuje a to nemůže dělat věčně, ale ruský dluh je stále
naprosto směšný proti dluhům zemí EU i USA. Navíc, Rusko má pod zemí takové bohatství, že jím
může splácet válku ještě tisíc let. Kupců je dost a dost.

Americká centrální banka se propadla do ztráty sto padesáti miliard dolarů. To se ještě nikdy
nestalo. Francouzská centrální banka ji poměrně úspěšně napodobuje. Vybrakovala svůj rezervní
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fond a moc tam toho už nezbylo. Jak se vyvíjí český státní rozpočet, to víte. Směřuje k dalšímu
konsolidačnímu balíčku.

Hele, myslíte, že západní elity teď prostě sklapnou podpatky a smíří se se svými finančními ztrátami?
Ano, možná by se mohli smířit se ztrátami na bojišti i ztrátami území, koneckonců, to vsadili do hry
slovanští podlidé, ale všichni ti europapaláši do této hry vsadili i svoje podniky. Vsadili do toho
zničený Nordstrým, vsadili do toho ekonomický sešup, vsadili do toho svoje vlastní banky a vlastní
dluhy.

Ukrajině to tak nějak může být jedno… kdyby vyhrála, bude platit ruskými penězi. Když prohraje, tak
prostě nebude mít z čeho zaplatit. Znáte to, když dlužíte bance sto tisíc a nemáte peníze, jste v
průseru. Když dlužíte bance sto milionů a nemáte na zaplacení, tak je v průseru banka. Ano, přesně
tohle se stalo. Ukrajina dluží Západu tolik peněz, že pokud nezaplatí, je v průseru Západ.

Myslíte, že se všichni ti Švábové, Draghiové, Rotšildi, Black Rocky a Vanguardy a další, prostě jen
tak stáhnou, odepíší ztráty a nechají toho, když dobře vědí, že ruské vítězství znamená konec západní
finanční bubliny a konec jejich fiktivního bohatství? Myslíte, že se nepokusí udělat cokoliv, aby se to
nestalo?

Na Ukrajině odepsali milion mužů a ani se neušklíbli… myslíte, že nad námi nebo Poláky by cítili
lítost? Myslíte, že životy našich dětí jsou pro ně cennější než jejich digitální konta?

Na všech stranách se odhazují masky. Stále zřetelněji je vidět, kdo kde stojí, jaké měl záměry a čeho
chtěl dosáhnout. Ale stále zřetelněji z toho vysvítá, že Západ je na kratší straně páky.

Ne, nevím, jestli z toho bude Třetí světová válka. Ale jsou splněny všechny podmínky, aby byla. A i
kdyby se nad námi Pánbůh slitoval a ušetřil nás atomovek, velmi brzy bude záležet nikoliv na tom,
jaká čísla máme na bankovních účtech, ale co máme ve skutečnosti doma. Už brzy se nás dějiny
zeptají, jak jsme se připravovali. Už brzy to přijde. Je to každým dnem zřetelnější.
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